
 
 
 
Provincie Flevoland   
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 
 
Onderwerp: verkoop innovatie paviljoen Floriade   
Datum: 28-02-2023 

 
Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het reglement van orde stelt de fractie van 
50PLUS vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over procedures die een transparant 
bestuursstijl zouden moeten borgen.  
 
n.a.v. de publicatie: “Floriadeflop is volgens critici en klokkenluiders nog veel groter: ‘We moeten 
hier nu mee stoppen’” 
https://www.parool.nl/amsterdam/floriadeflop-is-volgens-critici-en-klokkenluiders-nog-veel-
groter-we-moeten-hier-nu-mee-stoppen~b7416fc9/   
In de begroting van de provincie is in de afgelopen jaren structureel een risico opgenomen 
m.b.t. de verkoop van het het paviljoen van de provincie Flevoland (begroting 2023 
risicoprofiel 2.3)  
 
heeft 50PLUS de volgende vragen:  
 
 
 

• Welke hoge school heeft het paviljoen gekocht; 

• Welke onafhankelijke taxateur heeft de waarde bepaald van het paviljoen en vragen 
dit te delen met de provinciale staten.  

• Is dit paviljoen publiekelijk aangeboden, zo ja waar en wanneer zo niet waarom niet;  

• Hebben andere partijen interesse getoond in dit paviljoen, zo ja welke partijen;  

• Zijn er biedingen gekomen van andere partijen buiten de hogeschool, wat waren de 
hoogtes van de biedingen;  

• Vanaf wanneer was de provincie in gesprek met de hogeschool om het paviljoen over 
te nemen;  

• wat waren de bouwkosten, wat was de boekwaarde  

• voor welk bedrag is het paviljoen verkocht aan de hoge school 
 

 
 
 
 
 
Drs. M.G.J.H. van Rooij,  
Fractievoorzitter 
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